

大家好,我是沈澄宇,来自江苏南京,本科毕业于南京大学,后于爱荷华州立大学获得化学博士学位。毕业后在制药公司从事研发工作,目前从事医疗产品的法规工作。现在我的两个孩子(7岁和11岁)都在中文学校学习。我们非常感谢学校提供的多元而且优秀的课程,也感恩尽心尽力的老师,校委及董事们。

除了对孩子的学习的督促帮助以外,我本人常参与学校组织的各项活动,曾作为义工参加了学校春节晚会

的各项组织和服务的工作。

加入华夏博根大家庭以来,我见证了学校为搭建连接华人社区和美国社会的桥梁作出的一系列努力:无论是校方严谨安排疫情后返校课程、组织丰富多样的学生比赛,还是尽心筹备疫情后的第一次"春晚"、万圣节活动等。这些活动不仅让学生领略到中华语言和文化的魅力,更是鼓励了华裔孩子们把自身的中华背景作为优势,提高自信。这为未来提升华裔在美国社会的影响力起到了积极、长远的作用。

随着对学校的更深入的了解,我认识到作为学校大家庭的一员,不光需要支持,更需要积极参与到管理发展当中,因此我决定参加今年学校的董事会选举,希望能够为学校的发展壮大尽自己的绵薄之力。如果能有幸当选,我希望可以与其他董事一起合作,做出对中文学校长期发展有利的决策,让我们的学校能够吸引越来越多的学生加入。我将积极参与学校管理,履行董事职责,聆听家长学生的意见,更好的服务于学校的学生,家长。让我们的中文学校发展壮大,成为一个具有更大社区影响力的学校与组织,弘扬与传承中华文化。

谢谢!

沈澄宇

Hello everyone, my name is Shen Chengyu. I come from Nanjing, Jiangsu Province. I graduated from Nanjing University with a bachelor's degree and then received a PhD in chemistry from Iowa State University. After graduation, he worked in R&D in a pharmaceutical company and is currently engaged in regulatory work on medical products. Now my two children (7 and 11 years old) are studying in Chinese schools. We are very grateful for the diverse and excellent courses provided by the school, and we are also grateful to the dedicated teachers, school committee and directors.

In addition to supervising and helping children's studies, I often participate in various activities organized by the school. I once participated as a volunteer in various organizations and services for the school's Spring Festival Gala.

Since joining the Chinese Bogen family, I have witnessed a series of efforts made by the school to build a bridge connecting the Chinese community and American society: whether it is the school's rigorous arrangements for returning to school after the epidemic, organizing a variety of student competitions, or diligent preparations for the epidemic After the first "Spring Festival Gala", Halloween activities, etc. These activities not only allow students to appreciate the charm of Chinese language and culture, but also encourage Chinese children to use their Chinese background as an advantage and improve their self-confidence. This will play a positive and long-term role in increasing the influence of Chinese Americans in American society in the future

With a deeper understanding of the school, I realized that as a member of the school family, I not only need support, but also need to actively participate in management development. Therefore, I decided to participate in the school's board of directors election this year, hoping to contribute to the development of the school. If I am lucky enough to be elected, I hope to work with other directors to make decisions that are beneficial to the long-term development of Chinese schools so that our schools can attract more and more students. I will actively participate in school management, perform administrative duties, listen to the opinions of parents and students, and better serve the students and parents of the school. Let our Chinese school develop and grow, become a school and organization with greater community influence, and promote and inherit Chinese culture.